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oT* Miasta Kolno

Za posrednictwemI
Rady Miasta Kolno

ZAPYTANIA

1. Szybkie polaczenie kolejowe Kolna z warszawE, planowane w ramach CPK to byd moie

bqdzie najwiqksza zdobycz cywilizacyjna miasta w xxl wieku. Zrealizowanie tej inwestycji

niewatpliwie zmieni dzisiejsze wykluczenie komunikacyjne Kolna, poza tym da lepsze

moiliwo6ci zarobkowania itP.

W zwiEzku z ta inwestycjA, proszq o poinformowanie w iaki spos6b Burmistrz monitoru.ie

postep prac projektowych sp6lki CPK, czy odpowiedzialni pracownicy Urzedu Miasta

kontaktuia sie na bieiaco z pracownikami CPK w sprawie ustalenia przebiegu trasy kolejowej,

lokalizacji dw6ch dworc6w - osobowego i towarowego? Czy bqdE dalsze spotkania z

mieszkaicami Kolna w tej sprawie?
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2. planowana obwodnica wojew6dzka tqczqca dzisie.isze skrzyiowanie drogi na Stawiski z droga

na Grabowo, przecinajaca DK 63 na Labnej idochodzqca do drogi wojew6dzkiej w kierunku

na zabiele, planowana jest do miejsca - za mleczarnia, za mostkiem na tej drodze. Wedlug

zapewnieri Burmistrza jej dalszy przebieg od DK 53 miala wykonywad GDDKiA, w tym samym

czasie. O ile zarzqd wojew6dztwa prowadzi prace projektowe, to nie stychad aby temat

kontynuacji obwodnicy w kierunku DK 53 od mleczarni - byl kontynuowany

Temat budowy tej czq(ci obwodnicy minn. byl powodem wstrzymania planu

zagospodarowania przestrzenne8o tego terenu Miasta.



Proszg o poinformowanie mieszkaric6w, czy GDDKiA prowadzi prace pro.iektowe dotyczqce

tego odcinka obwodnicy oraz .iakie rozmowy w tym wzglqdzie prowadzi Burmistrz z

wladzami GDDKIA.

3. Na poczqtku obecnej kadencji Rady i Burmistrza, w Supra6lu, padlo zapewnienie urzqdnik6w

Ministerstwa Srodowiska, ie celowe jest wykonanie du2ego zbiornika retencyjnego (zalewu )

w Kolnie. Minqlo 4lata io tei inwestycji cicho siq zrobito'

Uwaiam ie i ze wzglQd6w Srodowiskowych a takie i rekreacyjnych, turystycznych'

zrealizowanie tei inwestycji byloby bardzo poiqdane. Byt moie naleialoby rozwaiyi

ponownie lokalizaclQ i zabiegai o realizacje przedsiqwziqcia przy wsp6lpracy gminy Kolno'

powiatu kolne6skiego.

Proszq o udzielenie informacii czy Burmistrz zaniechal staraf o budowq zalewu' czy

pode.imowal jeieli tak to kiedy podejmowal zabiegi o realizacjq budowy zbiornika

retencyinego.

4. W koric6wce roku 2022 Miasto - na potrzeby obronno6ci kraju zakupilo wiszalki i przekazalo

darowiznq teren obejmujqcy las - na potrzeby wojska' Na powyiszy cel wydatkowalo z

budietu Miasta ponad milion zlotych. Teren lasu nie byt wczeiniej wlasnoSciq wcze5nie.i

miasta,ale mieszka6cy z niego korzystali.lako mie.isca spacerowe, rekreacji Przekazanie

terenunaobiektwojskowy-niewetpliwieuniemoiliwiniebawemkorzystaniezniegoprzez
mieszka6c6w. Park na placu wolno6ci - kiedyi teren zieleni, obecnie po modernizac.ii - stracil

ten charakter.

Czywobecpowyiszychfakt6wizuboieniaKolnaoterenyzielone-Burmistrzrozwaiazakup
terenu w celu zorganizowania na nim duiego parku, dla poiytku mieszkaric6w Kolna?
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